
Transportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 667
Vil ministeren med henvisning til artiklen »Færdselsbetjent med 37 års erfaring: Vi ville
kunne fange langt flere narkobilister med ét enkelt værktøj – men Rigspolitiet har nølet
i flere år« bragt af Berlingske den 25. juni 2021 redegøre for processen med at sende
hurtige narkotest i udbud, herunder hvad forventningen er til, hvornår de kan sættes i
drift, og hvad forventningen er til driftsomkostningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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